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mate nekdo nejaky skusenosti jak zvisit max rychlost u 750 116 a omezovac (u) chjo
Dorton 20.12.2008 00:15:43

AHoj, řídící jednotku... mám taky kq a budu si to kupovat stojí 10k...
Joey 20.12.2008 08:47:56

tady je odkaz na řídící jednotku ;-)  http://www.quadprofi...-ecu-lta700-753.html
burda1 20.12.2008 09:45:29

Dorton> hmmm tim asi mislis power comander ale ja bych do toho taky sel vim kde ho
majou za 9tisic ale jestli to bude vubec poznat ted sem si obednaval filtr od knw ted se
dela i cvt tuning kit na kq 700 750 stoji to 6200 :-DD
Dorton 20.12.2008 15:09:24

burda1: myslím to co sem teď hodil Joey.... není to power comander ale celá jiná řídící
jednotka.. už naprogramovaná. POwer comandr si musíš laborovat sám přes počítač a
proč vymejšlet co už vymyšlený je.... JInak doporučuju dát jiné gumy na kq včetně
ráfků. Mám teď rozchod zadní nápravy 135cm je to neuvěřitelně stabilní... pak naházím
nějaké fotky...
bberny 20.12.2008 15:42:14

burda1> no jestly to chceš hnád po silnicích maximálkou, tak jsis měl ale pořídit úpně
jinou čtyřkolku! suza je těžkej pracák do těch nejhorších podmínek. Na silnici jsi měl
uvažovat o nějaké sportce. Jinak souhlasím s DORTONEM. Hodně udělá velikost a váha
kol. Já jsem přezul na 26 a tah se podstatně zmenšil, ale za tu průchodnodt terénem to
stojí. :-DD
burda1 20.12.2008 17:46:14

Dorton> hod hod budu zvedavej :-DD
burda1 20.12.2008 17:53:07

hmmm to souhlasim ze suza je hodne tezkej pracant :-DD ale na silnicy se taky vubec
nestrati u nas v brne je ctyrkolkaru jak prase takze litame delat bugr do brna a jednou
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sem si daval zavody se suzuki ltz400 a dal sem ho jak nic akorat a vetsi max speed tak
potom me predjel ale tak do 90 km se vubec nechital a je to sportka takze podle me je
suza hruba jak do terenu tak na silnic ale motor je hodne priskrcen :lol:
Dorton 20.12.2008 21:14:15

Tak jsem to nafotil: jen pro ukázku tady je fotka z přezouvání.. Je tam vidět dobře ten
rozdíl toho rozšíření 

  tady už přezutý 

 

  víc fotek najdete tady: http://dorton.cz/gal...lerie=King+Quad+pneu
burda1 20.12.2008 22:17:14

hmmm rozdil je tam fakt poznat :-DD ale asi to bude mit aji vetsi spotrebu :-P a ty
pneusky to sou kenda ze moc pekny
Dorton 20.12.2008 22:20:30

Jsou to DURO :-) ale bude to stejný s kendou... klasika jeden výrobce a dvacet značek
dulik 20.12.2008 23:59:44

Duro Bufalo. Měl jsem od Dura gumy, jiný typ ale byly fakt dobrý.
pavlos11 21.12.2008 10:35:42

Dorton> ten dynojet je hrubej to navisy vykon o 40procent a jinak mas pravdu
20značek a stejny pneumatiky
pavlos11 21.12.2008 10:40:52

Dorton> myslim ze jsou nejlepsi razry a dura
TeSi5 21.12.2008 11:58:04

Myslím, že nejlepší je ITP :-DD
Dorton 21.12.2008 12:00:42

TeSi_cheating: nejlepší jsou protože je máš asi na 4kolce vid :-) ???
burda1 22.12.2008 10:06:05

nevite nekdo o nejakym dobrym oplechovanim spodku :-P
maartinek 22.12.2008 10:42:02

to burda1: chtelo by se vazne zamyslet nad svymi znalostmi pravidel ceskeho
pravopisu. napsat vilepseni a skusenosti je celkem odvaz, ale na myslet s mekkym i to
nema :-DD
burda1 22.12.2008 10:54:56

maartinek> pohoda nejaky i me nerozhodi a odvaz je to dobrej :lol:
burda1 03.01.2009 01:58:29

maartinek> Město: Písek Online  to burda1: chtelo by se vazne zamyslet nad svymi
znalostmi pravidel ceskeho pravopisu. napsat vilepseni a skusenosti je celkem odvaz,
ale na myslet s mekkym i to nema  ...........toto je jenom mala nazorna ukazka co ten
chlapec tady provadi hned bych ho vybananoval :   rype a rype a rype
burda1 03.01.2009 02:00:58
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jinak dneska me namerily polisi v brne jak sem si to hnal 90 ale pustily me ze se jim
libyla kolka al brblaly ze jaktoze me to jede 90 a ne 40km jak ma :-P fuha jeste ze me
nezmerily v plne rychlosti to by aji ta kolka misim nepomohla :lol:
Dzejar 03.01.2009 21:58:04

burda1> ty máš v techničáku jenom 4Okm/h??? Koukal jsem na svůj a mám tam 70.
burda1 03.01.2009 21:59:54

dzejar-mam tam 80km ale to nikoho nezajima ctyrkolky majou jezdit 40km a 50km je
to mozna kujovyna ale taqk to vsude pisou a aji me to tvrdily +o(
burda1 03.02.2009 20:12:53

dnes sem nainstaloval vyhrivany rukojete a su stim moc spokojenej ze zacatku kdyz
kolka stala tak to moc nehralo ale aš sem to rozjel tak to palilo jak čert :lol:
MajorKQ 03.02.2009 23:41:33

Tak pánové já mám žluty značky,v TP mam max 40km,oplechováni mám allu tloušktky
4mm,Mám hmf vyfuk, KN filtr,optimizer ,navigaci Garmin zumo 55O,ještě trochu
poladim předni ram,zadni je ok ,kola mam 27"kedna brwack-law,vyhřívany rukojetě a v
klidku 120KM na tom litám ,Pokud by měl někdo vážny zájem o oplechování tak se
ozvyte.Je to ruční práce.A kvalitní,Jo a taky mám zadni kufr i ze sedačkou . :-) :-) :-)
:-)
burda1 04.02.2009 14:47:32

JAS BYCH MEL ZAJEM ALE HOD SEM NEJAKY FOTO JAK TO VYPADA :-DD
TeSi5 04.02.2009 15:13:34

Uměl bys udělat oplechování na Grizzly 700, popř. za kolik?
Saimon 04.02.2009 20:30:09

Zdravím všechny a mrkněte zde: http://www.ctyrkolky...&sName=Spodni-kryty-  :-)
KQ-Zdeněk 05.02.2009 12:19:31

Ahoj,toho rozšíření jsi dosáhnul podložkama nebo diskama s jiným zapuštěním.
Dorton 05.02.2009 16:14:58

Je to diskama s jiným zapuštěním.... nekurví to tolik ložiska a čepy jako podložky...
burda1 05.02.2009 16:22:08

borci jak se nastavujou na suzarne hodiny nemuzu na to prijit :lol:
Perseus 05.02.2009 21:50:01

:-DD Musíš kolku natočit proti slunci, řidítka rovně a pak odečítat délku stínu. :-DD
MajorKQ 05.02.2009 23:25:56

PŘIDRŽET PRAVÝ DO DOBY NEŽ ZACNOU BLUKAT HODINY A lEVIM PAK ŠTELUJEČ
NEVIM TO JISTE MUSEL BYCH U TOHO STAT A MEL BYCH TO ZA 5SEKUND NALADĚNY
:-) :-) :-)
burda1 07.03.2009 20:14:13

MajorKQ> už se me to povedlo dikec za radu :-DD
Miky26 07.03.2009 20:46:14
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burda1>dzejar-mam tam 80km ale to nikoho nezajima ctyrkolky majou jezdit 40km a
50km je to mozna kujovyna ale taqk to vsude pisou a aji me to tvrdily +o(

 Pokud máš žlutou značku.Nemusíš na STK, nemusíš mít helmu a máš to přihlášené
jako nosič nářadí pro 1 osobu.Tvoje maximální rychlost je však omezena na 40km/h.
Pokud máš bílou značku musíš mít omezení výkonu na 15KW a rychlost
max.90.Možnost homologace pro 2osoby. Všechny tyto info by jsi měl mít v malém i
velkém TP. Pokud máš 750 KQ lítaj v poho 110.Pokud ne tak můžeš mít restrikci
vyriátoru a sání. http://www.quadmania...tail/?ft=114&fid=20. Dáš větší kola = větší
průchodnost terénem ,větší rychlost,snížíš poměr výkon x váha.
blane 08.03.2009 10:20:31

;-) Přidávám odkaz na docela slušnou zásobu náhradníh dílů a přijatelné ceny na KQ. 
http://www.ctyrkolky...ry=100&sName=Suzuki- (u)
paulone 09.03.2009 20:47:07

Dorton> Ahoj jak jsi spokojenej s těma Durama?
brďa 15.04.2009 14:04:27

citace

jestli můžu poradit o zvýšení výkonu u KQ tak je to jedině kanadská VDI (VELOCITY
DEVICES) tam je opravdu rozdíl!!! objednat pouze po netu cca500dolarů. KQ začne
konečně jezdit, jde ihned na zadní , nežere, a nespíná ventilátor !!! mrkněte na jejich
stránky a je spoustu videí na You Tube. V žádném případě si nekupujte Power
Comander, protože tam jsme už taky naletěli jak s KQ tak s Polarisem!!! vůbec nic není
poznat a je problém ten že Dynojet nenahrazuje stávající PC SUZUKI, ale VDI má svůj
PC + čidla která se musí zapojit. Originál je KQ tak moc uškrcenej aby se na něm
nepozabíjeli mladí nezkušení řidiči, kterých je v USA požehnaně.
burda1 15.04.2009 14:25:00

brďa> ty stranky ale sem hod at to mužu okoukat :lol:
Saimon 15.04.2009 14:26:19

brďa> Tak sem dej odkaz na ty stránky a videa:-DD
Xawerius 15.04.2009 14:31:51

 http://www.beanstrea...offt28%40Z4GveDq4PgA  na 750 jsem nenašel :o
burda1 15.04.2009 14:39:01

kurva dyt to není ani česky to se v tom ani prase nevyzná (u)
Xawerius 15.04.2009 14:46:27

burda1> je tam ve zktratce toto: Řídí časování a palivo, omezuje zpoždění v nízkých
rychlostech a (heating nevím jaký sem dosadit význam :-$ ) průměrně přidá 21%
výkonu od volnoběhu až k omezovači a cca. 40% točivého momentu
burda1 15.04.2009 14:47:25

ty paco tak to je brutalní proč se to neprodava v česku :-D
Saimon 15.04.2009 14:48:47

A kde jsou ty videa :o
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Xawerius 15.04.2009 14:48:55

sice nechápu kde se to bere a jak to bude s životností motoru... :-|
Xawerius 15.04.2009 14:54:33

burda1 15.04.2009 14:54:41

to je jedno kde se to bere hlavně že to tam bude a motor ten je nezničitelnej :lol:
burda1 15.04.2009 14:56:38

Xawerius> brutalyta to video to chcu tu ridicí jednotku kde to mam tady unas sehnat
:-P
Xawerius 15.04.2009 14:59:32

burda1> hele to netušim kde to sehnat, ale lze to objednat z kanady...  edit: a nevím
jestli lze použít na 750, když je to psané přímo na 700 na modely do 2007
burda1 15.04.2009 15:28:34

brďa> hele kamo sežen me to z ceska kdo to ma na 750 a hned ho beru :-DD :-DD
:-DD :-DD
burda1 15.04.2009 15:31:18

Xawerius> víc videjí nenašels :´-(
TeSi5 15.04.2009 15:36:17

burda1> Dej search na youtube.com: "VDI kingquad" a pár ti jich vyjede.
Xawerius 15.04.2009 15:39:24

TeSi_cheating> bohužel nic co bych považoval za důkaz zvýšení výkonu....tozvedání co
tam jinak ukazujou zvládnu v poho na seriové grizzly
burda1 15.04.2009 18:19:09

Xawerius> tak to bych chtěl vidět :lol:
Xawerius 15.04.2009 18:44:47

burda1> nemyslím tohle co jsem dal já...ale několik dalších videí na která jsem narazil
nebylo moc extra...
burda1 15.04.2009 19:57:08

ja si myslím že na hodně videjich je videt ten skoko jak si tam dava 750 ze 700 a ta
700 ju nehorazným spusobem ju vosrala podivej se pořadně ty zada vo tom nemluvím
:lol:
dulik 23.04.2009 22:43:24

 http://www.quadprofi...ta-700/prod_516.html  Nemám tucha jestli je to zrovna vono
ale mluví se tady o tom celkem rozumně. Neznám ale nikoho, kdo to má namontovaný.
bozinec 12.05.2009 22:20:05

Memáte někdo tušeni jak se na suzuce KQ 700 r.v. 2007 přestavuje tachometr - míle
na kilometry ?Dik B-)
dulik 14.05.2009 22:00:18

Bozinec: Navol si na počítadle celkový stav ujetých kilometrů (ODO) a potom zmáčkni
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obě tlačítka současně a chvilku je podrž. (y)
bozinec 24.05.2009 13:17:06

Krátkodobá oprava předního tlumiče, nahrazeno škoda 120. Původní tlumič vytekl mněl
poškozenou pístnici rýhou o kámen,už tak jezdím pul roku.. 
.http://stetec.rajce.idnes.cz/Nova_slozka/
burda1 24.05.2009 13:57:04

jako 120 kč :lol: jinak prý suzarny majou omezenej výkon motoru takže motor jede na
60 procent vykonu :-DD :
Saimon 24.05.2009 21:12:39

burda1> Jo to je pravda :-)
bozinec 24.05.2009 21:27:35

Mrknite na tohle a co na to říkate?
burda1 24.05.2009 21:42:01

bozinec> vypadá to zajimavě ale ta má to zvladne tak stejně jak ta žlutá na zada :lol:
:-D
majorek 24.05.2009 21:56:19

no já tak zatahnout na krákou tak mi to viletí z ruky ,Jezdi tam na kratkou rychlos
všimli jte si toho ??Mam optomizer ,power comander ,Hmf vyfuk KN filtr a je to mazec .
(y) (y)
bozinec 25.05.2009 07:45:12

Taky se mi zda že to zusce moc nepřida... :-(
burda1 25.05.2009 16:01:52

kluci na suzarnu je chip sice stojí asi 15tisic ale děla to divy potom se suza rozjede až
na 140kmaž 150km a kroutak to ma jak bejk majou to aji v quadprofi :-) přemyšlel
sem otom ale jěště by meě to utrhlo ruky :-P
majorek 25.05.2009 21:17:23

Budro to co jsi ted napsal tak kecáš protže já tam mám uplně vše a u 118KM mi sepne
omezovač (n) (n) (n)
Saimon 25.05.2009 21:20:30

majorek> Existuje nová řídící jednotka a stojí okolo 400 doláčů. Jen by to chtělo
odzkoušet :o
burda1 25.05.2009 21:27:15

majorek> tak kamo to nekecam suzarna ti jede na 60% procentni vykon jsou videa aji
na youtube jak to skoušely bylo tam 143km a zrychlovalo to neuvěřitelně a proč si
myslíš že ti sepne ten omezovač ja když jedu 115km tak jedu na pul plynu :-D takže
když ti tam dajou čip tak to odblokujou šak kukni na quadprofi.cz :-D
burda1 25.05.2009 21:48:07

kurva ja ty videa sem neumím dat :-|
zmizík_zaks 25.05.2009 21:57:07

Bozinec> Vždyť z toho udělal Kingquadovu sestřičku GSX -R 1000 :-D
TeSi5 25.05.2009 21:57:33
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Burdo, tvoje pohádky mi připadají jako od malého dítěte. Všechny motory v ATV jsou
uškrceny, počínaje CF Motem, konče Cam Amem, aby déle vydržely, na rozdíl od
motorek, které dupou na max - takže žádný na 60% procent - ty motory jedou na to,
na co byli postaveny. Co si budeme vykládat, na motor to nic dobrého není, pokud ho
"natuníš", aby šel více. A abych pravdu řekl, žíly mi netrhá, jestli mi na tacháči svítí
110 km/h a nebo 124,45 km/h, ujedu po zadních 10 m nebo 11,2 m... Jen můj názor
zmizík_zaks 25.05.2009 21:57:40

Burda1> normálně hoď odkaz, ono už si to přebere ;-)
burda1 25.05.2009 21:59:16

TeSi5> ty jo ale ja se na ty pohadky dívam na youtube tak nevim no :lol: :lol:
TeSi5 25.05.2009 22:01:30

burda1> Nevím na co se díváš a je mi to jedno, ale to by potom každý motor jel jen na
60%. Zkus si u staré Škodovky projet trysky vrtákem (vtip :lol: ) a uvidíš, že hned
bude mít o 40% větší výkon. Ty motory jedou na 100%, ale ty je vytúníš na 140%...
Ale hádat se s tebou opravdu nebudu, přeber si to sám...
majorek 25.05.2009 22:03:41

jo to video jsem viděl zapoměl jsi sem napsat že kolka byla na zvedáku :-D ,i 1,3 fiesta
mi jede na zvedáku 200 a vic :-D
TeSi5 25.05.2009 22:04:36

majorek> To ovšem mění situaci :lol: . Holt, to jsou Američtí závodníci.
burda1 25.05.2009 22:04:42

TeSi5> ty motory nejedou na 100% ses zblaznil nevim jak grizzlyna ale suzarna jede
na 60 procent vykonu řekly me to mechanicy v suzuki servisu tak asi vijou vočem
mluvijou ne a jedinej duvod je proč to neotevřely na plnej vykon je že by ty stroje
nebily v takové rychlosti ovladatelní ale jenom předavám co mě řekly no šak se kukni
na quadprofi tam to majou ten čip :-P
burda1 25.05.2009 22:05:33

majorek> na jakým zvedaku normalně po silnici byla červena :lol:
Saimon 25.05.2009 22:15:51

Omezení rychlosti je jen v té řídící jednotce !!!
bozinec 25.05.2009 22:44:14

Poradí někdo? Kamarád mi volal že má suzuki která nedobijí,mate s tím někdo
zkušenosti? JDE o SUZUKI KQ LTA 700 r.v 2007. Za rady a názory předem dik.
bozinec 25.05.2009 22:46:52

dulik> Tachoš maká jak má Dikec :-DD
Perseus 25.05.2009 22:55:55

2bozinec: Asi chronický závada KingQuadů - regulátor dobíjení - cca 2000 kč, ale prý
jde použít i ze škodofky a ten stojí 200Kč
křupkař 26.05.2009 09:24:58

bozinec> Ahoj měl jsem podobnej problém, baterku jsem nabil a když jsme se vrátil z
vyjíždky tak byla totál vytlučená. A bylo vypálený relé uložený v zádu na rámu a to
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skratovalo a vybíjelo baterku. Koukněte a proměřte. Je to taková žebrovaná
obdelníková krabička a stojí cca 1500kč.
Xawerius 26.05.2009 10:30:41

Každej motor je optimalizovanej na to aby vydržel a měl výkon, hledá se kompromis a
z každýho motoru vymáčkneš víc ;-)
marek.sm 26.05.2009 11:11:15

burda1> Tuningu nerozumím, ale nevěřím, že když vyměníš jen řídící jednotku a
všechno ostatní na motoru je stejné tak to může mít tak zásadní vliv. Kdybys tam dal
ostřejší vačky, odlehčený píst, ojnici, jinou klikovku, nebo nejlépe i válec s větším
vrtáním a menším zdvihem, tak bys z toho udělal takový užitkový LTRKo. Jenže bys
odtáhl jeden 30 metrovej strom a dělal bys GO motoru. Podle mě jedinný co může ta
krabička na videu změnit je, že posune omezovač otáček víc do červenýho pole. Taky si
všimni, že to předvádí chlápek na parkovišti jak v teleshopingu. Jen jsem čekal kdy na
mě vykoukne Horst Fuchs. Kdyby to fungovalo tak to testujou na motorový brzdě a
ukážou průběh výkonu a točivýho momentu před a po instalaci toho zařízení.
Xawerius 26.05.2009 11:52:10

Ta řídící jednotka toho zmůže hodně, bude tam nová mapa, posunutý omezovač,
možná bez omezovače rychlosti... Ale je otázka jestli je zrovna takhle věcička tak
účinná a jestli to není na úkor životnosti motoru
zmizík_zaks 26.05.2009 12:46:16

No on ten zvuk o něčem vypovídá... Myslíte že vám jendoválec může udělat takovýhle
zvůček? Vždyť to zní jako čtyřválcová vysokootáčková motorka!! Tohle jednoválec
prostě nezvládne...
Xawerius 26.05.2009 12:52:01

myslíš zvuk toho žlutého kinga? to je normální zvuk jednoválu
zmizík_zaks 26.05.2009 17:41:19

Ano, myslím ten, zaposlouchej se do toho když přidává, slyšíš ten pískot když padají
otáčky? Ale pustil jsem si schválně na youtube startování jiného KQ, je tam ten pískot
sice také, ale méně a když to porovnám s videy, které jsou tady na quadmanii od
majitelů, tak je to úplně jiný zvuk, takový pro jednoválec přijatelnější řekl bych. Jsem z
toho teď tak trochu jelen :lol:
Xawerius 26.05.2009 18:54:53

to je řemen ty pískote :lol:
zmizík_zaks 26.05.2009 18:57:12

Takhle u KQ píská řemen?? : A to myslíš řemen u varíátoru?
Xawerius 26.05.2009 19:04:58

zaks> ono to není pískání, ale takový šustění, podobnej zvuk dává i grizz, věř mi že
motorkovej čtyřválec by takhle traktorovej zvuk neměl  edit: teď jsem si to pustil do
sluchátek (v práci musím potichu) a ano je to variátor
zmizík_zaks 26.05.2009 19:14:49

Týjo, to bych do něj teda neřekl, mě to nepřijde jako traktorovej zvuk, mě to přijde
právě jako ta motorka, traktorový zvuk podle mě mají KQ ve videích tady na
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quadmanii, ale už to řešit nebudu, asi jsi zasvěcenější ;-)
zmizík_zaks 26.05.2009 19:16:57

Duplikát...
dulik 26.05.2009 23:19:37

Koukám, že tu stále řešíte rychlost zvětšováním výkonu. Ale ty chytrý krabičky rychlost
nemůžou až tolik ovlivnit. Tu přece hlídá reg. otáček. Když ho obejdeš, ještě je tu
jeden zádrhel a tím je převodový poměr řemenic. Si sundejte dekl z varia a koukněte
jak vysoko se řemen dostává, je to skoro nadoraz. Takže když chce někdo jezdit
rychle, musí nejprve primární řemenici hodit na soustruh a drobet ji ubrat. Nějaký
kilásek navíc přidaj i větší kola a hlavně musí závodník včas měnit řemen, protože
ošoupaný mění převod sice k větší síle ale menší rychlosti. Takže větší rychlost jde
celkem rozumě navýšit i bez nějaký drahý elektroniky. Ale ta nakonec stejně přijde na
řadu, protože síly není nikdy dost ;-)
burda1 27.05.2009 15:47:54

hele ma suza už jede jenom 111km a ma jet 115km :lol: ale mam na ní najety 5000km
tak to bude asi ten řemen :-D
mihcal 27.05.2009 16:11:11

burda1> Čau burdys. Tak to bych ti za hodinu ujel o 3 kiláky... :lol: :-P :-D
Xawerius 27.05.2009 16:13:59

závodníci :lol: mě to fičí jen 105 a nestěžuju si, protože po silnici jezdim tak 60, někdy
teda jedu i 90, ale to mě moc nebere
burda1 27.05.2009 18:33:47

KQ.Michal> hele hele až budeš mít najetý 5000km tak ti to taky tak třeba pojede ale až
vyměním řemen tak to bude zas švihat :-P
bozinec 31.05.2009 22:26:03

Tak jsem na KQ rovnal stupačku a při odkrytí plastů jsem zjistil že mám smeklou
objímku ze sání(na stříkačce)a guma byla né zrovna ideálně nasazená. Doporučuji
zkontrolovat.
-Rastaman- 31.05.2009 22:46:47

burda1> našel jsem tohle a vypadá to zajímavě: 
http://www.ctyrkolky...uad-LTA-750-WE436351  
http://www.quadshop.cz/produkt/108.html  http://www.quadshop.cz/produkt/125.html
olinm 24.06.2009 19:50:30

citace

Ahoj všichni, zítra mi přivezou novou suzuki 750. Poradí mi někdo na co si mám dát
pozor při převzetí a jaké k ní musím mít doklady abych jí bez problémů postavil na
značky?? Dík
burda1 24.06.2009 20:04:24

OlinM> musiš mít papír o evropské homologaci tak bacha na to a čeče 750 jinak by to
mělo být o.k. pak už spokojeně jezdit ja mám 5500km a su tak spokojenej že bych ju
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nejradši noil na rukach je to mazel a bacha at to nepřehodíš jezdí to pěkně po zadním
:-DD
TeSi5 24.06.2009 20:09:53

OlinM> COC list a fakturu, nebo ČESKÝ čistopis TP a fakturu.
Saimon 24.06.2009 20:13:21

burda1> To je pravda, já jedu v pondělí na garančku při 5.000km :-DD
burda1 24.06.2009 20:14:35

Saimon1> taky to budu davat abych to měl o.k. :-DD na sraz quad wekend přerov
:-DD
Saimon 24.06.2009 20:17:03

No mi máme jet po neděli na Vranov, tak raději udělám garančku z výměnou náplní a
kontrolu ventilů :-)
olinm 24.06.2009 20:35:00

burda1> Díky, a jak zajíždět, prý ne na max a hodně střídat otáčky??
burda1 24.06.2009 20:39:05

dyt to budeš mít zadušení takže ti to skoro vubec nepojede a max stoho daš tak 70 km
a řev jak svina ale pijanko žadní prudký kobce ani netahat vozejk zatím atd. :-D
olinm 24.06.2009 20:42:09

burda1> No prý mi to uškrcení zrušili, je to prý solidní prodejna v Plzni.
burda1 24.06.2009 20:46:45

jak ti to mohli prokristova noho zrušit otevíra se to až po 1000km u gladeca atd.500km
né že to uvařiš :-(
mihcal 24.06.2009 20:49:40

Já měl taky otevřený oba Kingquady. A no problem. (y) Prostě jsem prvních cca 10 Mh
jezdil na půl plynu a jen občas jsem dal trochu víc. ;-)
TeSi5 24.06.2009 20:51:35

burda1> Proč by to měl OlinM "vařit"? "Zaškrcení" jen určuje, kolik jde maximálně
přidat plynu. Dělá se to jen, že by pro kolku nebylo moc dobrý, kdyby si to někde valil
plnej kotel. Jinak to žádnej vyznám nemá a jak si kolku zajede záleží pouze na něm, to
není jen, aby to bylo zaškrcený...   Zajíždět asi takhle: měnit často otáčky (přidat, jed
pomalejc, ...), nedusit motor, nevytáčet motor, poctivě zahřívat
burda1 24.06.2009 20:52:52

Michal.KQ> ja nevím všichni kamoši co znam to měli uškrení teda možná ne všichni ale
večina jo :-)
olinm 24.06.2009 21:02:42

díky všem, nejsem blázen abych jí dával hned čočku :-DD snad brzy dodám i nějáké
foto.. :-DD
Saimon 25.06.2009 08:26:51

Já měl pouze zablokovanou páčku plynu na polovinu šroubkem! :-DD
Cali 25.06.2009 09:28:37
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Saimon1> Já to mám hned na ostro ale už pár strojů zajeto jak říkal Saimon opatrně v
klidu i když s tímto strojem jet normálně se nedá nutí mě to k maximálním výkonům
:lol:
Cali 25.06.2009 09:29:22

burda1> Ty jedeš taky na Pánov?
Xawerius 25.06.2009 09:33:56

nemám teda kinga ale bude to podobný já měl povolený plyn.... prvních cca. 100 km
jsem jezdil tak do čtvrt plynu pak do první garančky jsem se snažil tak do půl plynu a
od první garančky jsem mu dal i chvílema kotel... ne na dlouho abych jel jeden nebo
víc kilometrů pod plnym, prostě jsem si užíval odpich ale nejezdil nijak rychle myslim,
že mám zajeto dobře :-)
Cali 25.06.2009 09:36:33

Xawerius> kolik ti to valí? Já říkám normálně jezdit v klidu. ale údajně je lepší spíš víc
otáček než podtáčet.
Xawerius 25.06.2009 09:38:52

Cali> jede to tak 103-105 což je u grizze normální rychlost, pro mě stejně rychlost není
podstatná... v 98% případů nejezdím přes 90km/h ... spíš si užívám zrychlení :-D
Cali 25.06.2009 09:44:46

Xawerius> Tak to by jsme mohli někdy měřit zrychlení jak u Tuningových aut, by mě
zajímalo kterej stroj je nej nej +o(
Xawerius 25.06.2009 10:11:14

Cali> typoval bych, že to bude Thundercat :-DD
Cali 25.06.2009 10:20:16

Xawerius> Já taky možná mu dýchat na záda XP850 :o
Xawerius 25.06.2009 10:22:57

Cali> thundercat 
TeSi5 25.06.2009 10:24:51

Xawerius> Ale v tomto případě předpokládám, že se jedná o sněžný skůtr - už podle
zvuku a toho, že čtyřkolka má jiný tachometr.
Xawerius 25.06.2009 10:32:49

TeSi5> :lol: no to mě nenapadlo :lol:
Cali 25.06.2009 12:17:40

Xawerius> a dávají tam i Turbo :o
Xawerius 25.06.2009 12:49:52

Cali> turbo seriově nedávají asi do ničeho :-D  ale když vezmu krouťák tak Cat jasně
vyhrává
burda1 31.08.2009 19:57:59

kluci kde se kontroluje na suzarně volej v motoru vubec to nikde nemužu najit su asi
vul :lol:
Perseus 31.08.2009 20:05:30
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pravej bok, oddělat černý plast a je tam měrka
Saimon 31.08.2009 20:22:18

Přesně tak ale je to levej bok :-DD
burda1 31.08.2009 21:05:07

tak jakej teda :lol:
Saimon 31.08.2009 21:10:10

burda1> Když na ní sedíš, tak je to v levo a v pravo je variátor, tak se mrkni na nějaké
fotky a uvidíš, že je to u každé 4k stejné! Skoro, neberu Hondu
danyquad 31.08.2009 21:53:55

jinak zpráva pro majitele KQ 700, kteří, stejně jako já, propadli depresi, že mají v háji
baterku a nedobíjí to:  zkuste jako první krok očistit zaoxidované kontakty na baterce
:-P ....mě to pomohlo...tak snad bude na chvíli pokoj
Bebri 31.08.2009 21:56:45

danyquad>jinak zpráva pro majitele KQ 700, kteří, stejně jako já, propadli depresi, že
mají v háji baterku a nedobíjí to:  zkuste jako první krok očistit zaoxidované kontakty
na baterce :-P ....mě to pomohlo...tak snad bude na chvíli pokoj

 Ňákej chytrej, chlapečku. :-D
danyquad 31.08.2009 22:04:58

myslím, že je třeba na vlákně majitelů KQ poděkovat Bebri za fundovaný příspěvek :-P
Bebri 31.08.2009 22:08:52

Není zač, rádo se stalo. Co bych pro vás neudělala. :lol:
Cali 31.08.2009 22:12:34

Bebri> Kup si KQ 750 :-DD
Bebri 31.08.2009 22:15:07

Cali> To by nás na srazech kuňkalo už moc, ne?
Cali 31.08.2009 22:21:03

Bebri> SUZUK není nikdy dost je to pravda že jich jezdí dost ale asi je to kvalitní kolka
páč by se jí tolik neprodávalo. I když Medvěd podle mně taky není špatnej ani Honda
nebo Polárka ale nějak se Vás tu sešlo dost že se vám kazí tak to mně dost překvapilo.
Ramses 31.08.2009 23:04:00

Cali> Souhlas s Bebri, kup si Medvěda :-D to je panečku stroj :-DD
Cali 31.08.2009 23:26:16

Ramses> Suzuki se šípkovou :lol:
Ramses 31.08.2009 23:36:36

Cali> Yamahu se zelím :-D
Bebri 31.08.2009 23:44:50

Polaris se šesti (knedlíkama)
Hans-quad 31.08.2009 23:46:54
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teda hoši jestli takhle budete pokračovat tak vás za chvilku neuveze ani tank (u)
Bebri 31.08.2009 23:47:45

No ještě že mluví jen k hochům.
Hans-quad 31.08.2009 23:52:42

Bebri> gentleman neeeee (s)
burda1 01.09.2009 14:54:00

danyquad> to mě dělalo taky měl sem to uplně v prachu koupyl sem si nato sprej za
250 kč a masakr uplně bomba :-DD
leos2 01.09.2009 15:55:07

Pyl ve spreji ? to neznám :lol:
Cali 01.09.2009 15:57:26

Nemám strach jsem lehkej :-DD
burda1 06.09.2009 15:19:54

hej kluci když měřím olej v motoru tak je tam ta riska mřížkovaná pokad to ma byt po
spodek nebo po vršek aby to bylo o.k. :-D
klokec 06.09.2009 16:38:20

burda1> řekl bych, že mezi
burda1 06.09.2009 18:43:36

tak to su v hajzlu :lol: mam to na spodku :lol:
pospa 17.09.2009 20:56:16

nazdarek lidi, ztratil jsem gumovou krytku matky naboje kol na KQ ,nevíte kde sehnat?
axik750 18.09.2009 14:24:59

Jeden postřech z mého KQ.Při startování se mi jako by zasekne startér,klepne něco v
motoru,pustím tlačítko a zkusím znova nastartovat a je to OK.Už jste se s tím někdo
setkal?Stává se to jen občas.
Režizer 18.09.2009 21:45:05

Zdaravim panove :-) dnes sem se stal majitelem KQ :-D Potreboval bych vedet po
kolika km je prvni garancka???????
pavlos11 18.09.2009 21:49:33

Režizer> čau garančka na suze se dělá po 2000tisících ale nevím to na 100% +o( jinak
gratuluji ke koupi :-DD
Režizer 18.09.2009 21:53:50

pavlos11> hele dik :-DD ale potrebuju tu prvni garancku ta asi nebude po 2000 tkm
+o( koupil sem najeto 260km tak snad napise nejakej majitel :-D ale kazdopadne dik
pavlos11 18.09.2009 21:59:36

Režizer> v 500 se otvíra na plnej výkon takže asi v těch 500km :lol:
tonybeny 18.09.2009 22:00:36

Režizer> 500km a potom po 2000
Režizer 18.09.2009 22:09:39
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pavlos11> to jeste otevreou????? :o :o  tonybeny:Diky
Ramses 18.09.2009 22:15:38

Režizer> nevím jak Suza, Yamaha už je otevřená hned od začátku, osobně si myslím,
že je to tak i u Suzarny ;-)
pavlos11 18.09.2009 22:18:34

Režizer> jj když ju máš novou tak tam máš takoví koleno a jak najedeš přez 500km
tak povalíš do servisu a do laufu ti strčej rovnou rovnou trubku nebo to je za blbost a
ješte ti něco poladěj:lol: a když je tam ta trubká tak to máš už otevřený na plnej výkon
:-DD bratranec to měl otevřený a jelo to tak 70km/h takže mu musely vyndat
katalizátor a ješte dalších pár veciček nevím jestli to jede 70kmh u všech otevřených
nebo jenom u jeho ale tedˇ už valí 113km/h :-DD
Ramses 18.09.2009 22:22:06

pavlos11> Kdo ví kam mu strčili to rovnou trubku a kdo ví jestli to byla trubka :-D
Cali 18.09.2009 22:23:40

Já bych udělal hned 500km pak podle toho jak se používá mezi 1000-2000km
pavlos11 18.09.2009 22:24:19

Ramses> do prostřed laufu byl jsem u toho jak to tam ten chlápek dávál :-DD vipadá
to jak trubka a trubka to asi je :lol:
danyquad 18.09.2009 22:28:10

já měl na svý jen šroubkem zaaretovanej palec, nic víc...hned jsem to úplně otevřel a
po prvních citlivých 5OO Km jsem jel na výměnu oleje a oleje v diferácích....potom dále
po 2000
Cali 18.09.2009 22:28:18

pavlos11> vyndal mu jen záslepku tlumiče tak jak to mám já víc to řve
pavlos11 18.09.2009 22:30:59

Cali> jo dělá to víc kraválu než když tam bylo to koleno :lol: já sem se na to díval co
na tom všechno dělal ale už jsou to myslím 2roky tak sem to zapoměl :lol:
Cali 18.09.2009 22:47:33

pavlos11> já se na to dívám pořád :-DD
osiris 18.09.2009 23:29:17

Režizer> po 500ti km a pak už pořád po násobcích 2000 km ...jinak otevřenou ji můžeš
mít hned od samýho počátku, záleží jak se domluvíš s prodejcem, spočívá to v odpojení
el. omezení, katalyzátoru a zprůchodnění vejfuku, příp. seřízení omezení dávkování
plynu na palci
Dzejar 18.09.2009 23:36:21

tak to se mnou nějak šejdí, první po 500 a další servisky po 1000? Je to normální? Fakt
jezdíte po 2000?
Dzejar 18.09.2009 23:46:14

Režizer> ále, pane Režizére, vítám v klubu přejdivších z CF moto 500 na Suzuki
Kingquad.... :-DD
Cali 18.09.2009 23:49:02
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Pane Juing kdysi se tady toto řešilo na vlákně :-P
Režizer 18.09.2009 23:49:23

jojo diky :-D to je co :-D nebe a dudy :-D ja normalne myslel ze to ma posilovac :lol:
:lol: :-$
Dzejar 18.09.2009 23:50:42

Režizer> souhlasím s tebou, jizda na Gladovi byla proti tomuhle těžká manuální
práce... :-D
Cali 18.09.2009 23:51:10

Rejžo hlavně opatrně je to na zbrojní průkaz :o
Dzejar 18.09.2009 23:52:09

co mě ale sejří, tak že můj prodejce po mě požaduje servis po 1000 km. Máte to taky
někdo?
Režizer 18.09.2009 23:52:26

Cali> jj vsimnul sem si :-D a jestli to jeste otevrou tak to bude :-D
Dzejar 18.09.2009 23:54:54

Režizer> kolik jsi z toho tak vytáhnul?
Režizer 18.09.2009 23:56:18

Dzejar> hele nezkousel sem uplne max ale 107 sem jel a jeste by sel :-DD
Dzejar 18.09.2009 23:57:44

Režizer> tak to jsme na tom asi stejně. Ještě jsem obul 27" kola, tak už je to teď
trochu horší.
Režizer 19.09.2009 00:00:06

ty jo :o :o to je brutalitka :-DD :-DD ale sezere to hodne akceleraci????jak se to na
tom chova??????
Dzejar 19.09.2009 00:05:30

Režizer> tak je to trochu znát, ale proti Gladovi se to pořád nedá srovnat, ale hlavně
mi to nevadí ve výjezdech. Tam se to trochu usadilo. 25" se okamžitě měli snahu
převracet, tyhle gumy jsou těžší a je to si myslím znát. Jinak na silnici jsou mnohem
lepší ne 25" originály. S origošema při 100km/h se celá kolka rozechvěla, s Kendama
27" úplně v pohodě 100 za hodinu a kolka je v cajku. V zatáčkách nemůžu posoudit,
páč od začátku tam mám 4,5cm podložky na kolech a kolka je neuvěřitelně stabilní. ---
Hlavně je nesrovnatelný průjezd bahnem.---
Režizer 19.09.2009 00:12:51

Dzejar> zejtra jedem testovat tak snad nebude zadnej karambol B-) musim si davat
bacha :-DD  pri 100 sem taky cejtil chveni (n) uz hodne lidi rikalo ze ty origo papuce
stojej za nic (n) no jo musim nasetrit a koupit neco lepsiho :-D ale premejslel sem 26
tak uvidime co koupim ty 27 vypadaj na tom moc pekne :-DD :-DD
Dzejar 19.09.2009 00:17:27

kámoš na Brutálce má 26" a ukecával mi ať koupím 27". Tak jsem se nechal ukecat a
nelituju. Ty 27" mají totiž o 5mm větší vzorek než 26" - Kenda Bear Claw  Jestli můžu
doporučit, tak jedině 4-plátna 27" - pak to má smysl
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mihcal 19.09.2009 20:24:24

Dzejar>co mě ale sejří, tak že můj prodejce po mě požaduje servis po 1000 km. Máte
to taky někdo?

 Mě v Zemotu říkali, že správně má být po tisíci, ale to že jen zkontrolujou dotažení
šroubů, apod, ale nic nemění. Tak že ať tam jezdim po 2000 km. To se mi zdálo férový.
S prvním KQ v PRIMOTO měl být servis po 100 Mh (což mě vycházelo tak na cca právě
těch 2000 km), ale pak to změnili na 50 Mh, že se prý vyskytly nějaké mouchy, takže
pro jistotu... Prostě chtěli asi tahat víc prachů. A první servis byl po 10 Mh, respektive
200 km.
hesin1 21.09.2009 22:08:29

Zdravím vás kolegové od sobota jsem také přesedlal na K.Q.700,není nová,ale
doufám,že předchozí majitel se k ní choval dobře,tak nebude zlobit.Zatím na mě kouká
z přístřešku,musím vyřídit papíry a není hlavně čas,ale na víkend se těším,mohlo by
sprchnout,ať se nepráší.
danyquad 21.09.2009 22:28:30

hesin1> tož gratulujem k dobré volbě...ať Ti jezdí (y)
burda1 21.09.2009 22:32:23

hesin1> řeknu ti jedno ten předchozí majitel se kní nemusel ani chovat slušně protože
to je nezničitelnej stroj :-DD gratuluju :-P
Cali 21.09.2009 22:57:31

hesin1> (y) (y) (y)
axik750 22.09.2009 07:49:53

burda1> KQ je tak dobrej stroj ,že každy zlepšení je pouze krokem zpět. :lol: :lol: :lol:
kingcheb 22.09.2009 09:58:04

axik750> PRAVDA :-DD
hesin1 22.09.2009 23:22:26

Dík,čas ukáže,je to moje 3.čtyřkola za rok,tak docela fofr. +o(
axik750 23.09.2009 09:36:11

hesin1> to je celkem dost 3 kusy za rok,si někde vyhrál nebo jsi poslanec ne. :lol:  
Budiš ti přáno,ted si zvolil dobře.Jak se říká japonec na konec. (y)
Režizer 23.09.2009 15:13:53

Dzejar>co mě ale sejří, tak že můj prodejce po mě požaduje servis po 1000 km. Máte
to taky někdo?

  hele tak mam taky po 1000 : ale je to ze jednou menej motorovej,difi. jen
skouknou,po druhy menej motorak s filtrem,a difi,vzduchac,+ nejaky ty blbosti okolo
:-DD  tak ja si myslim ze ok :-DD za prvni sem platil 2000 kc pristi budu platit o neco
vic
Saimon 23.09.2009 15:38:00
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Normálně je po 2.000km. Tahají z tebe prachy!!!
abeco 23.09.2009 15:43:44

Saimon1> 		První po 200 km	 Každých 1000 km	 Každých 2000 km 			První po
100 mil	Každých 600 mil	 Každých 1200 mil 			První po 1 měsíci	Každé 3
měsíce	 Každých 6 měsíců Takhle je to přímo od výrobce
Saimon 23.09.2009 15:48:48

abeco> Šak říkám po 2.000km. Je jasné, než se zajede, tak se jezdí, jak píšeš ale jinak
po 2.000km :-DD A co máš pro mně nového?
Dzejar 23.09.2009 16:27:12

abeco> :-| tak to jsem úplně nepochopil, mám 400, takže pojedu v 500 km na
servisku. Tam se na ní kouknete a potom teda při 1000, 2000 3000 atd, nebo 2000,
4000, 6000? Mimochodem jí mám od Abeca v Třebotově, pochvala za prodej, vše
proběhlo hladce a chlapi byli velmi vstřícní a ochotní. (y)
Dzejar 23.09.2009 17:09:21

Hoši, nevíte, kde sehnat plastové rozšíření blatníků na 750-ku za nějaké rozumné
peníze? něco jako tohle... 

Režizer 23.09.2009 20:06:38

Dzejar> az to sezenes tak dej vedet :-DD kamarad to ma a vypadato,a je to celkem i
funkcni :-DD :-DD  a jak je to tedy s tema garanckama?? :o +o(
mihcal 23.09.2009 20:13:17

Dzejar> Pěkný. Ale pak to bude chtít podložky pod kola. Aby to nevypadalo blbě vůči
zadnímu rozchodu.
etien 23.09.2009 20:59:30

džejáre to rozšíření maji v americe za 33 dolarů při kurzu 17 kč za dolar to neni špatná
cena jdeme do toho pošlu ti stránky a podělíme se o dopravu ?
hesin1 23.09.2009 22:07:25

axik750> Jo posranec zatím nejsem,ale pomalý postup tu je,skoro mi bude líto Glada
pouštět,byl celkem fajn a než jsem se dal do KQ,tak mi vpodstatě stačil.Nemůžu si ani
stěžovat na závady,od února jsem na něm najel 2400km a teď je na garančce,takže si
myslím,že další majitel ho jako svou první (NEBO DRUHOU )kolku užije.
pol1 24.09.2009 06:37:40

Dzejar>co mě ale sejří, tak že můj prodejce po mě požaduje servis po 1000 km. Máte
to taky někdo?

Mám kolku z Abeca a taky jezdím po 1000km }:(
Saimon 24.09.2009 06:40:10

pol1> Tak to máš blbý :lol:
pol1 24.09.2009 06:40:59

:[ Saimon1> :-P
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Dzejar 24.09.2009 08:51:12

etien> jdeme do toho...
Dzejar 24.09.2009 08:52:26

KQ.M> právě že mám kolku rozšířenou o 9 cm, Kola 27-12-12 a bahno lítá jak od
lopaty, tak to potřebuju rozšířit...
pirda 25.09.2009 22:09:21

Ahoj chlapi.Dá se nějak zvednout u K.Q.světlá výška když nechci větší,,boty?,,
Dzejar 26.09.2009 08:27:14

pirda> podložením tlumičů, jsou na to podložky snad přímo pod pera...
mihcal 26.09.2009 08:28:24

Dzejar>KQ.M> právě že mám kolku rozšířenou o 9 cm, Kola 27-12-12 a bahno lítá jak
od lopaty, tak to potřebuju rozšířit...

 Tak to bude vypadat dobře! (y)
tonybeny 26.09.2009 09:59:23

Dzejar>pirda> podložením tlumičů, jsou na to podložky snad přímo pod pera...

 podložky pod pera ti přitvrdí pérování, ale nezvednou ti kolku  poslední fotka 
http://www.4x4nazory...viewtopic.php?t=8740
bozinec 09.10.2009 21:52:33

NEMÁTE NĚKDHO TUŠENÍ KDE BYCH SEHNAL PŘEDNÍ RÁM (ten co je pod plastama a
drži chladič)NA SUZUKI LTA 700 r.2006 TROŠKU JSEM JI NAČECHRAL O STROM :-( A
TAK POTŘEBUJE POHLADIT PO PENĚŽENCE.NENAŠEL JSEM HO ANI NA PARTS DEPOT.
ZA RADY DIK ATˇSE PRAŠÍ ZA KOČÁREM... ;-)
Dzejar 10.10.2009 14:47:55

tady ho máš, škoda že jsi to nenapsal o týden dřív, taky jsem ho objednával, mohlo to
jít spolu...: http://www.alpha-spo...t_number=43990-31GB0
Režizer 11.10.2009 09:08:22

zdar kolkari :-) Mam takovy mensi problem,ted sem dojizdel nadrz do mrte,abych zjistil
kolik ta mrska ujede :-D kdyz mam skoro prazdnou nadrz a chci ji zvednout na zada
tak se jakoby zakucka,prdne si do vejfuku,a uz sem na vsech ctyrech :-( Dela vam to
taky??????????
bozinec 11.10.2009 10:13:14

REŽIZER:No když nedostaneš najist taky nemakaš...neee když jsem vyjížděl jednu
takovou střechu s kapkou benzinu v nadrži zdechla a stačilo zajet narovinu a bylo po
problemu.A chude směs věčinou do vyfuku sřílí...
bozinec 11.10.2009 11:21:35

par foteček ta posledni se tam nějak přimotala k rámům u suzuki- zas až tak měkké mi
nepřidou au au.... http://stetec.rajce.idnes.cz/havarka/
burda1 11.10.2009 19:45:16
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kluci stalo se mě to stejný stačí šikovný ruky a autogen a je to :lol: jinak chtěl sem
kupovat novej ale 7 tisic to je ulet :-DD
Režizer 11.10.2009 20:00:55

bozinec> myslel sem si to B-) ale zeptat sem se musel :-D
burda1 11.10.2009 20:11:42

borci suzarna mě nějak začla baštit olej bacha nato ale zas přejíždím :lol:
zmizík_zaks 12.10.2009 20:54:06

Viděl jste už někdo šnórchly na Kuňk-kvakovi? Furt je vidím akorát na Polarisech,
Bruteforcích apod. :o  A docela by mě i zajímalo jakou má KQ brodivost, resp. kdy už
to nejede :-D
zmizík_zaks 12.10.2009 21:15:56

Jste to šli zkusit nebo co? :lol:
zmizík_zaks 12.10.2009 21:52:10

Že by?
burda1 12.10.2009 22:35:16

tak to je moc:-)
Fready 29.10.2009 22:09:35

Režizer> jasan mě to děla taky
mined 22.05.2010 11:57:55

Konečně jsem to taky rozšířil a je to hned znát.Disky zatím původní,uvidím časem.Ve
předu podložky 35 a na zadku 45 mm.  
http://img96.imageshack.us/img96/7946/p1010286h.jpg

mined 22.05.2010 12:00:18

před  http://img338.imageshack.us/img338/4637/dsc00096ak.jpg

mined 22.05.2010 12:01:35

a po  http://img96.imageshack.us/img96/7305/p1010289lw.jpg

mined 22.05.2010 12:04:50

pneu MAXXIS BIGHORN  http://img683.imageshack.us/img683/952/p1010287wx.jpg

pirda 26.05.2010 12:57:07

Zdar suzukáři,tak něco o těch vylepšeních ;-) .Mined jel na TK kvůli zápisu
tažného.Dostal a hlavně zaplatil potvrzení že je vše OK (y) .Na DI ve Varnsdorfu(kam
spadáme)dostal trošku sprchu.Nelze,nelze a ještě jednou nelze :´-( ,a to i přez to,že
při přihlášení čtyřkolky mu to nabízeli :o .Divné-leč v naší republice nic neobviklého :
.Řikám furt že mám národnost českou a země se nazývá ABSURDISTÁN :lol:
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pirda 26.05.2010 13:01:29

Ještě jeden dotaz(Nenašel jsem to tady kolem)musím mít na čtyřkolce obrysová
světla?parkovačky,poziční,nebo jak je to správně?
mined 26.05.2010 14:40:10

Zdravím všechny.Trochu to upřesním.Když jsem čtyřkolku přihlašoval,paní se mě
ptala,jestli chci zapsat tažný.Já vůl,řekl že nechci.Při odchodu mi to došlo a chtěl jsem
ho dopsat.Na to mi odpověděla,že už to nejde a jedině že si mám zajet na STK,aby to
zkontrolovali(kouli,zásuvku) a pak s papírem od nich mám přijet zpátky,že to tam
dopíše a bude to stát 5Okč.Tohle všechno jsem udělal a ona mi to pak zapřela.Dost
jsem se tam s ní hádal,ale stejně sem nepochodil.Takže zbytečně vyhozené peníze a
nic z toho.Suzuka nemá ovico zastoupení,tak sbohem.Toť vše. (n)
MajklS 28.05.2010 09:12:03

Mne ho v PRI také dali rovnou. Leč, po přečtení tohoto příspěvku jsem jukl do malého
TP, a zjistil, že ho též zapsané nemám. Kouli však používám k lovení kamarádů z bahna
či utonulých a na silnici se snažím nenacházet, natož s vlekem, mám kolku jen pro
zábavu tak to neřeším. MajklS
mined 28.05.2010 11:48:43

MajklS> jde o to že ti nejdříve na DI něco nabídnou a pak do očí zapřou.Jen mě
zajímalo,jak to udělali ostatní,když to nejde legální cestou.
Pípa. 28.05.2010 22:41:53

mined>Hele když to nejde legálně,tak jinak to asi půjde,ale myslím si že řešit to takhle
veřejně je hloupost nemyslíš?
mined 29.05.2010 11:59:40

Pípa.> určitě nechci,aby to četl někdo,pro koho to není.Jen tomu tady v naší republice
nějak přestávám rozumět.
Jirka-KTM 30.05.2010 10:57:05

mined> Neboj, teď se nebudeš stačit divit. VV v čele s Radkem Johnem Ti to
předvedou!
Vasyl 07.06.2010 20:07:42

Zajížděli ste svoje quady?
burda1 23.01.2013 11:09:44

Borci kde mam hledat olejovej filtr na suzuki 750 ??? dík za info vubec nevím :lol:
viki 23.01.2013 12:21:10

HF 138 a je za levým předním kolem
pirda 23.01.2013 15:35:00

burda1> a koupíš ho u Aligátora :-DD
saxoo 28.06.2013 09:31:35

Nazdar chlapi taka otazka nabehane 7000km na suzuki kingquad700 podla vas
vela,malo,spoko? Dakujem
leos2 28.06.2013 11:14:17
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saxoo>Nazdar chlapi taka otazka nabehane 7000km na suzuki kingquad700 podla vas
vela,malo,spoko? Dakujem

  ještě napiš kolik má motohodin a podle toho poznáš kde jezdil pak se dá odpovědět .
A taky jak vypadá vzhledově. ale pokud to nebyl magor tak to je málo km na KQ.
pirda 28.06.2013 11:35:10

Najeto 36000km a spokojenost.Akorát budu muset dělat ventilové vůle a pár
spotřebních věcí-prostě nic to nevydrží :lol: :lol: :lol:
saxoo 28.06.2013 14:32:01

Leos2: Vzhladovo vyzera zachovalo podla toho sudim ze to nieje zadny ,,ronter"
dakujem na odpoved :-) pirda: tak to si ma svojou odpovedou ukludnil :-D ked mi to
vydrzi este 30000 km tak som spokojny :-)
leos2 28.06.2013 16:19:59

saxoo>Leos2: Vzhladovo vyzera zachovalo podla toho sudim ze to nieje zadny ,,ronter"
dakujem na odpoved :-) pirda: tak to si ma svojou odpovedou ukludnil :-D ked mi to
vydrzi este 30000 km tak som spokojny :-)

 zjisti motohodiny !!! pak vypočti průměrnou rychlost
Damašek 28.06.2013 23:16:58

Nevíte jaký destičky na KQ 750 2009? Odkaz na nějaký eshop???
pirda 28.06.2013 23:22:41

Damašek> Aligator :-DD
burda1 12.07.2013 15:17:08

Čauvec borci :-DD  Potřebuju poradit suzarna mě nějak cuka když jedu když držím
pačku na tři čtvrtě plynu tak pohoda ale jak pulku a mín obcas cukne jak kdyby blbla
strikačka je možný že odchazí nebo spíš stačí poladit volnoběh :-P  Dík za info pokud
někdo bude vědět :lol:
MAX-CZ 12.07.2013 15:44:47

Mě to jednu krátkou chvíli dělalo taky, jak jsem natankoval jiný benzín, tak to zmizlo.
:-DD
pirda 12.07.2013 20:45:25

burda1> mě to dělá od začátku.Je to když stejnou rychlostí(40-50km/h)jedu třeba přez
obec,tak to občas ,,zacuká,,.Zvykl jsem si :-DD
burda1 14.07.2013 15:25:38

Mě to cuka pravě docela dost vyčistil jsem svičku a bylo to o něco lepší ale furt to není
ono tak koumu jak to poladit B-) B-) B-)
kyky 14.07.2013 16:05:42

Taky mě to cukalo,jak píšeš dal jsem novou svíčku,vypustil benzín a bylo to pořád
stejný . Pak jsem zjistil,že zůstává zadrhnutý senzor škrtící klapky.Po opravě jede jak z
praku a bylo po problému.
burda1 12.01.2015 19:25:41
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Dík za info senzory skřítci klapky mrknu na to :-DD
burda1 12.01.2015 19:28:03

Borci jak dlouho Vám vydrzi baterka me po dvou letech klekne co to muze byt aktiv na
prd? (s)
leos2 12.01.2015 20:17:44

Mě vydržela 6 let a pak jsem kolku prodal i s funkční baterkou ...
osiris 13.01.2015 16:11:29

...momentálně 6 roků a zatím OK, občas preventivně dobiju (když dlouho nevyjedu),
mám tam totiž zapojenej alarm
pirda 13.01.2015 16:24:37

burda1> Měřil jsi dobíjení???
burda1 13.01.2015 20:22:40

Jo měřil 12,7 až 13,1 lita to :-D krucinal už budu kupovat 4 tou :[ nebude vprdely altik
;-)
burda1 13.01.2015 20:24:32

Ja mam zapojenej navijak vyhrivani rukojeti diody (s)
PetrP 13.01.2015 20:44:37

burda1> jestli ti dobíjení ukazuje jenom 13v, tak to prakticky nedobíjí. Někde jsem
slyšel, že jednou ze slabin KQ byly regulátory dobíjení.
samanfikus 13.01.2015 21:44:23

PetrP> ano ,slabina kq jsou regulátory. Bud jsi kup nové, nebo je super repasuje pan
Grech. Jde to i poslat poštou. Je to otestované. Má tel. číslo 603 534 722 Když jsme
prodávali mota Suzuki ,mívali svolavačky na regulátory.
Fidži 13.01.2015 22:44:26

Regulátory měli špatné ale jenom 700. vem silnej kabel s okem na spodní šroub
regulátoru a druhej konec s okem na kostru co je tušim u startéru(nechce se mi do
garáže) a hned to bude lepší (y)
pirda 14.01.2015 13:05:38

Fidži> jjj,byl jsi rychlejší,já byl v práci :lol: :lol: :lol:
burda1 14.01.2015 20:22:28

Nevite kde objednat silnejsi regulator? ? Ten drat to se mě zda jako blbost &#128541;
:lol: a vůbec kde zhruba je ten regulator vůbec nevim B-)
Tetsuo 15.01.2015 09:13:16

burda1> regulator tady:
https://www.google.cz/?gfe_rd=cr&ei=SMk5U67xGMmg8weVqICoDA#q=regul%C3%A
1tor+dob%C3%ADjen%C3%AD+suzuki+kingquad  Dodatečné ukostření pomůže a
regulator vypadá takhle 

Fidži 16.01.2015 20:48:27

Taky jsem tomu kostření nevěřil, ale mě to pomohlo. Jinak regulátor je vlevo, když
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sundáš plast na kontrolu oleje a trochu nadzvedneš ten zadní probarvenej.
Děrda 17.01.2015 17:22:16

To ukostreni funguje je to gut a ragulator si obednej u VAPE MORAVA
pirda 17.01.2015 18:08:29

Než budeš obědnávat,tak udělej to ukostření (y)
Fidži 17.01.2015 19:19:14

nechce se mi kvůli tomu do garáže, KQ mi nenačítá kilometry, je to ten senzor za
ručním startováním? koukám na něj na ebay a nevim jestli je to ten správnej? dík
Uch 10.04.2016 17:39:47

Zdravim chlapi, jsem zacatecnik a tak se se chci zeptat. Na Kinquadovi 750 r.v.2009
mam na palubce vpravo tlacitko horni pozice H dolni L a vedle napis OFF. Nevite nekdo
prosim na co to je? Pri zmacknuti na displeji zadna reakce a za jizdy jsem to nezkousel.
Diky.
šíšal 10.04.2016 17:58:29

zdar všichni mam dotaz dostala se mi do ruky suzuki TWIN PEAKS 700 r.v 2004 mašina
v dobrem stavu jen malí nedostatek nestartuje ale závada odhalena. Nefunguje
podávací čerpadlo v nádrži alespoň si to myslím. Potřeboval bych radu jak si
stoprocentně ujistit že je to opravdu čerpadlo a jestli se da v CZ někde sehnat na netu
jsem nic neobjevil. Díky za rady.
Tetsuo 10.04.2016 18:12:48

Uch> z výroby tam žádnej čudlík není. Tak že to tam někdo dal. A podle toho H a L to
bude vyhřejvání něčeho (palec nebo gripy) H topí hodně L topí méně.
pirda 10.04.2016 18:19:49

Tetsuo> byl jsi rychlejší :-DD
pirda 10.04.2016 18:21:28

šíšal> koupit se dá,ale je to raketa.Někde tady psali o náhradě,ale nevím kde to
bylo.Tak v Quadprofi už mají náhradu za přijatelné bankovky 
http://www.quadprofi...g02-15100-31g21.html
šíšal 10.04.2016 18:44:28

pirda> Díky za typ (y)
pirda 10.04.2016 18:48:22

šíšal> není zač :-DD
Uch 10.04.2016 21:48:22

Diky vsem za odpoved. (y) To me nenapadlo. Predchozi majizel nic nerikal.Cudlik
vypadal profesionalne.
šíšal 20.05.2016 09:00:18

čau da se někde stáhnout servisní manuál na suzuki TWIN PEAKS 700 r.v 2004 Díky za
rady.
tom1326 08.09.2016 21:05:33

Čaute všetci,mam na vas otazku kamarat kupil ojazdeny kingquad 750 najazdene 2100

Stránka 23/24
16.09.2016 18:57:24

Motorkáři.cz

http://www.quadprofi.cz/e-shop/cs/benzinove-pumpy-cerpadla/16390-benzinova-pumpa-cerpadlo-pro-suzuki-kingquad-700-750-nahrada-za-15199-31g00-15100-31g02-15100-31g21.html


suzuki kinq 700-750 vylepseni a zkusenosti
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=196&fid=31

km 96mh,zistil som že predchadzajuci majitel ešte nemenil olej v motore,je to podľa
vas velky problem alebo stači teraz vymeniť a nič zle sa nedeje.Díky
pirda 08.09.2016 21:54:51

tom1326> problém to není,pokud s tím jezdil jako člověk :-DD .Normálně oleje
vyměnte a jezděte (y)
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